
Hodnotenie III.SP Paríž 30.-01.09.2023 

 

Realizačný tím: Filip Petrla – vedúci výpravy, Peter Likér – tréner, Radovan Šimočko – tréner. 

Pretekári: Mariana Petrušová, Réka Bugár, Bianka Sidová, Katarína PecsukováDenis Myšák, Samuel 

Baláž, Erik Vlček, Csaba Zalka, Adam Botek. 

 

Podujatie sme brali hlavne ako skúšku a otestovanie vody, prostredia, zázemia v ktorom sa odohrajú 

budúcoročné OH 2023. Snažili sme sa pracovať v uvoľnenejšej atmosfére ako na MS v Duisburgu 

s dôrazom na vnímanie podnetov z okolia a jemného nabudenia a namotivovania pretekárov smerom 

k budúcemu roku a prípadnej účasti na OH 2024. 

Program podujatia bol simuláciou programu OH 2024. 

Disciplíny:  

K4 500n Pecsuková, Bugár, Sidová, Petrušová 

štvrťfinále čas 1:38.39  a postup do SF. 

Posádka už sa v semifinále nepredstavila nakoľko sa počas noci u K.Pecsukovej a M.Petrušovej 

prejavili zdravotné problémy, zvýšená teplota a pozitívne testovanie na COVID 19. 

Hodnotenie Radovana Šimočka: 

Pozitívne však hodnotím nastavenie posádky v K4 500 metrov ženy na predolympijskej regate v Paríži. 

Bohužiaľ, kvôli zdravotným problémom Kataríny musela posádka odstúpiť z pretekov. Avšak výkon 

pretekárok v absolvovaných jazdách, najmä v kolektívnom nastavení, naznačil sľubný potenciál pre 

ženský tím do budúcich rokov 

 

K4 500m Myšák, Baláž, Zalka, Botek 

Rozjazda čas 1:26.50 

Po dojazde rozjazdy sa u Adama Boteka prejavilo zhoršenie svalového zranenia horných končatín 

a boli sme nútení ďalšie účinkovanie posádky zrušiť. 

 

K2 500m Erik Vlček, Adam Botek 

Neštartovali (svalové zranenie Adama Boteka) 

 

       Úvodom podujatia z môjho pohľadu nastalo u pretekárov psychické aj fyzické uvoľnenie napätia, 

ktoré bolo vyvolané práve ukončenými MS v Duisburgu. Toto uvoľnenie sa v prvopočiatku zdalo ako 

pozitívny faktor na navodenie lepšej atmosféry ako bola na MS v Duisburgu. S odstupom času ale bolo 

zjavné, že to neprospelo všetkým pretekárom a prehnané uvoľnenie zjavne oslabilo aj imunitu 

a pozitívnu koncentráciu športovcov na prebiehajúce podujatie. Je ťažké hodnotiť predvedené výkony 

v kontexte vyššie uvedených skutočností hlavne prihliadnutím na zdravotný stav pretekárov.  Určite je 

sklamaním, že sme neabsolvovali ani jednu disciplínu v plnom rozsahu. 

 

Športový riaditeľ Mgr. Filip Petrla 

 

 


